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Protokół Nr LXV/23 

z LXV sesji Rady Gminy Mieścisko w dniu 17 maja 2023 r.  

w godzinach od 10.00 do 12.24 w sali sesyjnej Urzędu Gminy Mieścisko. 

 

Adn. 1 

LXV sesję Rady Gminy Mieścisko otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy – P.Kamila 

Mazurek. Na wstępie powitała Wójta Gminy – P.Przemysława Renna, radnego powiatowego 

– P.Andrzeja Banaszyńskiego, radnych Rady Gminy, Sekretarz Gminy – P.Alicję Kędracką, 

dyrektora Szkoły Podstawowej w Mieścisku – P.Natalię Pałczyńską, dyrektora Przedszkola 

„Leśne Ludki” w Mieścisku – P.Danutę Ciszewską, kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Mieścisku – P.Irenę Woźniak, dyrektora Gminnej Biblioteki Publicznej w Mieścisku – 

P.Włodzimierza Naumczyka, dyrektor Centrum Usług Wspólnych – P.Aleksandrę Rataj 

mecenasa – P.Michała Walkowiaka, inspektor ds. obsługi organów gminy – Wiesławę Kujawę, 

sołtysów wsi oraz informatyka – P.Piotra Mnichowskiego.  

(Lista obecności gości na sesji stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu). 

Przewodnicząca Rady Gminy przypomniała, że sesja jest nagrywana i transmitowana, 

administratorem danych jest Gmina Mieścisko, a klauzula informacyjna zamieszczona jest w 

Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Mieścisko i na drzwiach sali sesyjnej Urzędu Gminy. 

Adn. 2 – Stwierdzenie quorum 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o elektroniczne potwierdzenie obecności 

na sesji, po czym stwierdziła, że na sesji na 15 radnych obecnych jest 13, co stanowi quorum, 

a zatem Rada jest prawomocna do prowadzenia obrad i podejmowania uchwał.  

(Radni nieobecni: Marta Mączyńska i  Robert Kozłowski) 

(Lista obecności radnych stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Adn. 3 – Przedstawienie porządku obrad LXV sesji Rady Gminy – możliwość wprowadzenia 

zmian 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że porządek obrad sesji został dostarczony  

z wyprzedzeniem i następnie zwróciła się z zapytaniem czy ktoś wnosi do niego zmiany ? 

Do porządku obrad nie zgłoszono zmian. 

(Porządek obrad LXV sesji Rady Gminy stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu). 

                                   

Adn. 4 – Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z ostatniej sesji był do wglądu w 

biurze Rady i nikt do niego nie wniósł zastrzeżeń a zatem zgłosiła wniosek o jego przyjęcie 

bez odczytywania prosząc radnych o oddanie głosu za pomocą urządzeń elektronicznych. 

Protokół z ostatniej sesji w głosowaniu został przyjęty jednogłośnie przy 12 głosach „za”. 

(Imienny wykaz głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Adn.5 – Zapytania sołtysów 
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- P.Bagrowska – Anita – sołtys sołectwa Gołaszewo – skierowała zapytanie do obecnego na 

sesji radnego powiatowego co zrobił w kierunku  remontów dróg powiatowych na terenie 

naszej gminy ? W lutym była komisja Rady Gminy i do dnia dzisiejszego nic się nie dzieje na 

tych drogach. Droga Mieścisko, Wiela, Gorzewo do Gołaszewa jest pod wszelką krytyką, 

Kłodzin tak samo, Żabiczyn nieruszony, Popowo w stronę Skoków, a dyrektor Powiatowego 

Zarządu Dróg to już nawet telefonu nie odbiera, nie odpisuje. Radna chciała się dowiedzieć 

bo mieszkańcy już tak naciskają bo to są po prostu jakieś kpiny; 

Na zapytanie P.sołtys odpowiedzi udzielił radny powiatowy – Andrzej Banaszyński 

informując, że jest to kwestia związana ze środkami finansowymi i rozstrzygnięciem 

przetargów na remonty dróg. Powiat jest na etapie rozstrzygnięcia przetargów dróg , które 

zostałyby zrobione z Krajowego Ładu i min. tutaj jest droga Budziejewko do torów. 

Natomiast jeśli chodzi o Gołaszewo i Żabiczyn to są jeszcze gorsze odcinki między 

Chociszewem, a Roszkowem, tam w tym dole to też nie można przejechać. Tylko jeżeli środki 

zostaną zwolnione, zwiększone, bo właściwie 800 m regeneracji co to jest ? Ale na tyle na 

razie na dzisiaj starczy środków. Jeżeli zostaną rozstrzygnięte przetargi i będziemy wiedzieli 

ile mamy i możemy dołożyć do tych dużych inwestycji  to reszta zostanie na remonty. Także 

czekamy na rozstrzygniecie przetargów. Największa inwestycja to będzie Rąbczyn-Zabiczyn-

Mirkowice, tam po prostu to musi zostać zrobione również to co zostało podzielone na 3 

etapy łącznie z rondem. Natomiast jeszcze raz wspomnę na remonty te środki które zostaną i 

mniej będziemy musieli dołożyć do przetargu, to więcej zostanie na remonty. 

- radny Kulczyński – poinformował w uzupełnieniu wypowiedzi radnego, że w piątek 

rozmawiał z dyrektorem PZD odnośnie łatania dróg, który oznajmił, że PZD będzie łatał drogę 

do Zabiczyn -Zakrzewo i dzisiaj radny rozmawiał z nim  i do połowy ta droga została załatana 

również dzisiaj dyrektor PZD  mówił, że drugą połowę tej drogi mają dzisiaj załatać. Dyrektor 

PZD również polecił przekazać Radzie, że 2 ekipy remontują drogi do godziny 18.00. 

 

Adn. 6 – Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Wójt Gminy – Przemysław Renn przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

Do przedstawionego sprawozdania nikt nie zgłosił zapytań. 

 (Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym stanowi Załącznik Nr 5 do 

protokołu). 
 

Adn. 7 - Sprawozdanie Przewodniczących z pracy stałych Komisji Rady Gminy w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący stałych Komisji Rady Gminy przedstawili sprawozdania z prac Komisji w 

okresie międzysesyjnym: 

- radny Witucki – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej:  

Komisja od ostatniej sesji odbyła 3 posiedzenia: 

1) 10 i 11 maja  br. – tematem była „Analiza wykonania budżetu Gminy za rok 2022 wraz ze 

sprawozdaniem finansowym, informacją o stanie mienia komunalnego na dzień 31 grudnia 

2022 r.” celem przygotowania opinii i wniosku do absolutorium i przekazania ich do 

Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
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2) 15 maja br. – wspólne posiedzenie Komisji celem zaopiniowania materiałów na dzisiejszą 

sesję; 

- radny Drożdżyński – Z-a Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i 

Budżetu: 

Komisja od ostatniej sesji odbyła 1 wspólne posiedzenie Komisji, którego tematem było 

zaopiniowanie materiałów na dzisiejszą sesję; 

- radny Kozłowski – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Socjalnych 

i Samorządu: 

Komisja odbyła 1 wspólne posiedzenie Komisji w celu zaopiniowania materiałów na 

dzisiejszą sesję; 

- radny Kulczyński Roman – Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony 

Środowiska i Komunikacji: 

Komisja w okresie międzysesyjnym odbyła 1 wspólne posiedzenie stałych Komisji Rady, 

którego tematem było zaopiniowanie materiałów na sesję; 

Adn.8 - Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Mieścisko na rok 

2023. 

Z uwagi na nieobecność na dzisiejszej sesji Skarbnik Gminy, propozycje zmian w dochodach i 

wydatkach budżetu Gminy przedstawił Wójt Gminy – Przemysław Renn. W wyniku 

wprowadzonych zmian zwiększa się dochody budżetu i podobnie wydatki o kwotę 

152.725,86zł.  

- zwiększono dochody o kwotę 10.796,00 zł z tytułu środków otrzymanych z Funduszu pomocy 

na dodatkowe zadania oświatowe, 

- zwiększa się dochody o kwotę 117.110,96 zł z tytułu dotacji otrzymanej z Województwa 

Wielkopolskiego do Zakładu Aktywności Zawodowej, 

- zwiększa się dochody o kwotę 6.000 zł z tytułu zwrotu kosztów za energię elektryczną, 

– zwiększono wydatki o kwotę 3.000,00 zł z przeznaczeniem na znaki drogowe, 

– zwiększono wydatki o kwotę 20.000,00 zł z przeznaczeniem na remont dróg gminnych, 

– zmniejszono wydatki o kwotę 115.000,00 zł z inwestycji „Budowa dróg gminnych”, 

– zwiększono wydatki o kwotę 6.500,00 zł z przeznaczeniem na budowę parkingu w 

Żabiczynie,  

- zwiększono wydatki o kwotę 10.000,00 zł z przeznaczeniem na przygotowanie działek do 

sprzedaży, 

– zwiększono wydatki o kwotę 14.128,83 zł z przeznaczeniem usługi w Urzędzie Gminy, 

– zwiększono wydatki o kwotę 5.000,00 zł z przeznaczeniem na usługi promocyjne – przewóz 

osób – Młodzieżowa OSP Popowo, 

– zwiększono wydatki o kwotę 8.000,00 zł z przeznaczeniem na remont remizy OSP Żabiczyn, 
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– zwiększono wydatki o kwotę 2.564,00 zł z przeznaczeniem na dotację dla Szkoły 

Podstawowej w Popowie Kościelnym,  

- zwiększono wydatki o kwotę 736,00 zł z przeznaczeniem na dotację dla Przedszkola w 

Popowie Kościelnym,   

– zwiększono wydatki o kwotę 500,00 zł z przeznaczeniem na dowozy dzieci i młodzieży z 

Ukrainy do placówek oświatowych,  

– zwiększono wydatki o kwotę  1.164,00 zł, 

– zwiększono wydatki o kwotę 3.000,00 zł, 

Powyższe zmiany dotyczą wydatków z tytułu zwrotu nienależnie pobranych świadczeń 

wychowawczych oraz odsetek od tych zwrotów.  

– zwiększono wydatki o kwotę 1.500,00 zł 

– zwiększono wydatki o kwotę 4.700,00 zł 

Powyższe zmiany dotyczą wydatków z tytułu zwrotu nienależnie pobranych świadczeń 

rodzinnych oraz odsetek od tych zwrotów.  

– zwiększono wydatki o kwotę 400,00 zł z przeznaczeniem na zakupy gospodarka odpadami 

– zmniejszono wydatki na usługi związane z gospodarką odpadami o kwotę 168.628,83 zł  

– zwiększono wydatki o kwotę 26.000,00 zł z przeznaczeniem na energię elektryczną  

– zwiększono wydatki o kwotę 10.000,00 zł z przeznaczeniem na kompleksową usługę 

oświetleniową 

– zwiększono wydatki o kwotę 120.000,00 zł z przeznaczeniem na Budowę oświetlenia 

ulicznego  

Przewodnicząca Rady zarządziła dyskusję nad projektem uchwały w której głos zabrali: 

- radny Kulczyński zapytał o uzasadnienie zmian następujących dochodów: 

1) zmniejszenia wydatków na inwestycje drogowe o kwotę 115.000 zł ? 

2) zwiększono wydatki na przygotowanie działek do sprzedaży w kwocie 10.000 zł ? 

3) zwiększono wydatki o 18.300 zł na usługi cateringowe ? 

Na pytania radnego odpowiedzi udzielił Wójt Gminy. 

- w sprawie zmniejszenia wydatków na inwestycje drogowe – te środki będą cały czas w 

obiegu. Związane są z opracowaniem dokumentacji na remont dróg w Podlesiu Wysokim i 

Jaworówku. Spodziewamy się, że wydatki przekroczą zaplanowaną kwotę i pozostałe koszty 

będą realizowane w roku przyszłym.    

- w sprawie środków na przygotowanie działek do sprzedaży  – wnioskował referat inwestycji. 

Chodzi o działki w Strzeszkowie i Popowie Kościelnym. Środki w budżecie były niższe niż 

planowano, stąd to dopełnienie;    

- środki na catering -  to wynika z kalkulacji przedstawionej przez dyrektora Przedszkola.       
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- radna Mazurek – zapytała z czego wynika dodatkowa kwota dotacji w kwocie 25.000 zł na 

organizację Targów Michałowskich ?         

- Wójt wyjaśnił, że pierwotnie zaplanowano w budżecie mniejsze środki aby później te środki 

wprowadzić. Ta impreza w tym roku ma być w obszerniejsza jak w roku ubiegłym stąd koszty 

są wyższe. 

Z kolei do zapytania radnej odniósł się dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej, która jest 

organizatorem Targów Michałowskich – P.Włodzimierz Naumczyk, który przedstawił projekt 

tegorocznych Targów oraz planowane koszty: 

Projekt Targów Michałowskich przewidziany jest na 3 dni, z czego:  

8 września (piątek) ma zacząć się cały cykl imprez od spotkania w amfiteatrze – bezkosztowo. 

W dniu 8 września nastąpi otwarcie wystawy strojów ludowych z Wielkopolski, co miało już 

miejsce przy okazji jubileuszu zespołu „Sarbianie”. Dodatkową atrakcją będzie koncert zespołu 

ludowego „Wielkopolanie” w ramach współpracy z Wojewódzką Biblioteką Publiczną. 

9 września – przewiduje się: 

- koncert zespołu „Partita” – koszt 11.000 zł 

- koncert wokalisty „MEZO” – koszt 14.000 zł 

Wieczorem dla młodzieży koncert zespołu „Mejk” – grupy, która łączy muzykę rozrywkową, 

dyskotekową. Przyjęto,  że to będzie „Noc klubowa” – koszt 5.000 zł brutto; 

Ten dzień planuje się w kosztach na 83.000 zł. 

Pozostałe koszty – światło i dźwięk na 2 dni – 19.000 zł brutto 

Opłata do ZAIKS – 5.000 zł 

Usługi medyczne – 1.500 zł brutto 

Konferansjer – 1.000 zł 

Ochrona – 3.000 zł 

Jeśli chodzi o niedzielę  10 września – to podobnie jak w roku ubiegłym planowane jest z 

radiem FM kiedy przez 3 godziny była transmisja w radiu FM, obejmowała swoim zasięgiem 

słuchaczy. Koszt około 25.000 zł brutto. 

W bieżącym roku Biblioteka otrzymała propozycję współpracy z Telewizją SILESIA, która 

realizuje program lokalny i jest możliwość zmontowania imprezy Targów na 0,5 godziny. Koszt 

tej imprezy to 8.000 zł. W tym dniu będą dodatkowo artyści na scenie, to co będzie w radiu i 

to jest koszt 12.000 zł. 

P.dyrektor uzasadnił wzrost kosztów koncertu zespołów w stosunku do roku ubiegłego. W 

ubiegłym roku za koncert Budki Suflera płacono 35.000 zł. Dziś zespól takiej rangi za tę kwotę  

jest nieosiągalny. W związku z tym zaplanowano koncert dla wszystkich grup. To jest koszt 

Targów na 2 dni na kwotę 107.000 zł brutto. Podczas Targów zaplanowano kwotę dochodów 

za stoiska w kwocie 12.000 zł. 

- radny Kulczyński – zapytał o zabezpieczenie imprez w ochronę. Komendant Policji przy okazji 

posiedzeń zawsze na to zwraca uwagę. Czy wystarczająca  jest planowana ochrona ? 

W odpowiedzi P.dyrektor wyjaśnił, że kwota 3.000 zł przeznaczona na ochronę jest 

wystarczająca dlatego, że wynika to z ilości pracowników ochrony. Przewidziano w niej 

wzmocnienie ochrony na godziny wieczorowo-nocne sobota-niedziela w godzinach od 20.00 

do 23.00.Oprocz ochrony będzie też patrol policji. 

- radny Rodzewicz – jaka jest możliwość wsparcia na Targi Michałowskie od sponsorów na 

terenie gminy ? 
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- W odpowiedzi P.dyrektor wyjaśnił, że jest taka możliwość. W ubiegłym roku Biblioteka 

pozyskała środki też ze źródeł zewnętrznych. To było kilkanaście tysięcy złotych. Jeśli będą w 

tym roku wpływy od sponsorów to jest możliwe sfinansowanie pokazu sztucznych ogni. 

- radna Mazurek – zapytała o firmę cateringową na Targach. Czy to będzie jeden dostawca 

catering ? 

W odpowiedzi dyrektor wyjaśnił, że Biblioteka wysyła ofertę do firm i przygotowuje zapytania. 

W ubiegłym roku była to firma  za 6.000 zł. Jest mowa o 1 dostawcy plus dochodzą stoiska kół 

gospodyń wiejskich. 

- radna Mazurek – zaproponowała czy nie mogą być 2 firmy cateringowe po 3.000 zł ?.Ponadto 

zapytała ile kół gospodyń wiejskich zgłosiło się na Targi Michałowskie ? 

- P.dyrektor wyjaśnił, że na tę chwilę jeszcze nie ma takiej informacji dot. kół gospodyń ale 

będą rozmowy przy okazji spotkania dot. Festiwalu Kobiet Wsi; 

- radna Mazurek – zwróciła uwagę na transmisję Targów w radiu FM i koszt z tego tytułu 

25.000 zł. Cały koszt imprezy to jest duża kwota. 25.000 zł za to, że ktoś siedzi w domu i 

odsłucha w radiu to  znacząca kwota. To jest ¼ całkowitego kosztu Targów. 

- dyrektor Biblioteki wyjaśnił, że taki koszt z realizacją był w ubiegłym roku. W roku ubiegłym 

w tym też były występy artystyczne. W sobotę mamy 12.000 zł dla artystów na żywo, 5.000 zł 

na audycję radiową i 8.000 zł na materiał przygotowany na telewizję i emitowaną w 

regionalnej telewizji. To łączy na żywo koszt i odbiór na zewnątrz i zasięg promocyjny. 

- radna Mazurek – to stanowi koszt ¼ imprezy; 

- P.dyrektor – wyjaśnił, że w tych 25.000 zł są artyści występujący na scenie. 

Z kolei głos w dyskusji zabrał Wójt Gminy – Przemysław Renn. Wzrost jest widoczny ale budżet 

Gminy Mieścisko też wzrósł przez 4 lata. Patrząc proporcjonalnie na wzrost to budżet biblioteki 

też wzrósł, ale są też koszty stałe. Każdorazowo wiemy jak się zmieniają struktury kosztowe, 

ale przy tym mamy też jakość co jest widoczne. 

- radny Tomasz Kozłowski – zwrócił uwagę na pierwszy dzień Targów w piątek, kiedy ma 

wystąpić zespół „Wielkopolanie”. Czy nie lepiej aby to było w niedzielę kiedy jest więcej ludzi 

i wtedy wystawa strojów ludowych ? 

- dyrektor Biblioteki wyjaśnił, że piątek wynika z kalendarza zespołu „Wielkopolanie”. A jeśli 

chodzi o godziny to będą późnopopołudniowe. Napewno nie wcześniej jak o 18.00.Wystawa 

będzie przy rotundzie amfiteatru, a później w holu Biblioteki. 

W związku z wyczerpaniem zapytań Przewodnicząca Rady przystąpiła do glosowania nad 

projektem uchwały. 

Na 13 radnych obecnych na sesji, uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie przy 13 

głosach „za”. 

(Imienny wykaz głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu). 

(Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Mieścisko na rok 2023 stanowi 

Załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Adn. 9 - Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2023-2032. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – Przemysław Renn. 

W Załączniku Nr 1 do projektu uchwały dostosowuje się zmiany do zmian dokonanych w 

budżecie Gminy. 
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W Załączniku Nr 2 dodano przedsięwzięcie: Budowa dróg gminnych na terenie Gminy, które 

będzie realizowane w okresie 2-letnim 2023-2024. 

W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania nad projektem 

uchwały. 

Na 13 radnych obecnych na sesji, uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie przy 13 

głosach „za”. 

(Imienny wykaz głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 8 do protokołu). 

(Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2032 

stanowi Załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Adn.10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Mieścisko. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – Przemysław Renn. 

Proponuje się podejście do bardzo ważnego dokumentu planistycznego, jakim jest zmiana 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Mieścisko. 

Zasadnym było procedowanie takich zmian na wcześniejszym etapie jednak to co 

wstrzymywało, to głos rządzących od ponad 3 lat o dużych zmianach w ustawie o planowaniu 

przestrzennym. Niestety  minęły 3 lata i ustawa nie została podjęta. Mamy 2 możliwości: albo 

mamy nadal czekać, że w tej kadencji Sejmu te zmiany zostaną przyjęte albo przystąpić do 

zmian. 

Przystąpieniem do zmian są względy praktyczne min. sprawa gruntów w Nieświastowicach i 

inne gdzie sołectwa bez zmiany studium nie mogą działać. Ale też kwestia wiatraków, 

składanych wniosków o budowę farm fotowoltaicznych. Jest bardzo dużo zmian 

odbiegających od aktualności studium, w tym przeznaczenia terenów gminy. 

Zmiana ma na celu aktualizację i dostosowanie zapisów studium do stanu istniejącego oraz 

obowiązujących przepisów z uwzględnieniem wszystkich uwarunkowań i zmian 

przestrzennych wynikających z analizy zmian zagospodarowania przestrzennego gminy. 

Konieczność zmiany studium jest wynikiem przeprowadzonej wcześniej przez Gminę oceny 

aktualności studium. 

W swojej wypowiedzi Wójt wskazał, że przystępując do zmiany studium główną  kwestią jest 

specjalna strefa ekonomiczna w Jaworówku, gdzie są pewne progi energii i prowadzonych 

rozmowach Wójta z przedsiębiorcą dot. biogazowni co wymaga większej mocy energii. Żeby 

zwiększyć energię potrzebna byłaby zmiana studium. 

Wójt przedstawił ewentualne zagrożenia wynikające z uchwalenia zmiany studium i przyjęcia 

w międzyczasie przez Sejm zmiany ustawy o planowaniu przestrzennym i wprowadzenia planu 

ogólnego. Wprowadzony ustawą plan ogólny znosi studium. Jeśli Sejm podjąłby przed 

wakacjami letnimi działania w kierunku zmiany w/w ustawy to wówczas Wójt wyjaśnił, że 

wstrzyma się od prac nad aktualizacją zmian w studium. 

Plan miejscowy musi być zgodny ze studium. Ta zmiana przygotowywana przez Sejm planu 

ogólnego ma być aktem prawa miejscowego. 

Przewodnicząca Rady zarządziła 10 minut przerwy. Po przerwie o godz.11.30 obrady zostały 

wznowione. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania nad 

projektem uchwały. 
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Na 13 radnych obecnych na sesji, uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie przy 13 

głosach „za”. 

(Imienny wykaz głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 10 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Mieścisko stanowi Załącznik Nr 11 do 

protokołu). 

 

Adn. 11 -  Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Mieścisku za 2022 rok. 

Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej omówiła Kierownik OPS – P.Irena 

Woźniak. 

Do sprawozdania zgłosił zapytania radny Kulczyński: 

1) w sprawozdaniu jest mowa, że 37 rodzin na terenie gminy nie posiada żadnego źródła 

utrzymania. W jaki sposób te rodziny się utrzymują ? 

2) dot. zwrotu środków z tytułu dotacji celowych oraz środków własnych niewykorzystanych. 

Gdzie te pieniądze są zwracane ? 

Na pytania radnego odpowiedzi udzieliła Kierownik OPS – P.Irena Woźniak. 

(Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Mieścisku za 2022 rok stanowi 

Załącznik Nr 12 do protokołu) 

 

Adn.12 -  Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Mieścisko za 2022 rok. 

Ocenę zasobów przedstawiła kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Mieścisku – P.Irena 

Woźniak. 

Obowiązek sporządzenia w/w Oceny nakłada na gminę ustawa o pomocy społecznej. 

Ministerstwo Rodziny i Polityki Społecznej przygotowuje corocznie druk graficzny tej oceny. 

Dane do dokumentu pozyskiwane są z GUS-u, Powiatowego Urzędu Pracy, ze sprawozdań 

resortowych Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Do przedstawionej Oceny radni zgłosili zapytania: 

- radny Kulczyński – 82 osoby korzystały ze świadczeń pomocy społecznej z powodu kryterium 

bezradności. W jaki sposób OPS udziela świadczeń ? 

- radny Rodzewicz – prosił o wyjaśnienie pojęcia wskaźnika deprywacji; 

Odpowiedzi na pytania radnych udzieliła kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – P.Irena 

Woźniak. (BIP – transmisja obrad) 

(Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Mieścisko za 2022 rok stanowi Załącznik Nr 13 do 

protokołu). 

 

Adn. 13 -  Interpelacje i zapytania radnych 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęła żadna 

interpelacja ani zapytanie na piśnie. 

 

Adn.14 - Wolne głosy i wnioski 

- radny Rodzewicz – ponowił zapytanie zgłoszone na ostatnim wspólnym posiedzeniu Komisji 

czy wykonane zostały zalecenia komisji Rewizyjnej zgłoszone podczas wyjazdowego 

posiedzenia tj. czy wzmocnione zostały płotki na placach zabaw w parku Św.Huberta  oraz czy 

odmalowano konstrukcję amfiteatru gdzie pojawiła się korozja ? 



9 
 

Odpowiedzi na pytanie radnego udzieliła Sekretarz Gminy – Alicja Kędracka wyjaśniając, że 

sztachety zostały wzmocnione a miejsca, gdzie pojawiła się korozja będą odmalowane. 

 

W związku z wyczerpaniem zapytań i punktów porządku sesji, Przewodnicząca Rady 

podziękowała wszystkim za udział i zamknęła LXV sesję Rady Gminy Mieścisko. 

 

 

     Protokółowała:            Przewodniczyła sesji:  

 

     Inspektor ds. obsługi organów                       Przewodnicząca Rady 

     Gminy 

                           /Wiesława Kujawa/                           /Kamila Mazurek/  

 

 


